
	
	

Statenvergaderingen	(inclusief	bijbehorende	commissies)	
	
	
PS	19	april	

Jozias	van	Aartsen	ontving	als	waarnemend	CdK	de	voorzittershamer.		
	
We	stemden	tegen	het	voorstel	tot	onttrekking	aan	het	openbaar	verkeer	van	het	jaagpad	langs	de	noordwestzijde	van	
het	Meppelerdiep,	omdat	we	het	cultuurhistorisch	belang	zwaarder	wegend	achtten	dan	het	bedrijfseconomisch	
belang.		
	
We	stemden	voor	het	voorstel	tot	versnelling	van	de	aanpak	van	asbestdaken,	en	een	motie	(mede	van	GroenLinks)	
werd	aangenomen	om	ook	het	Rijk	op	te	roepen	ook	extra	financieel	bij	te	dragen.	
	
In	het	debat	over	de	Waterleiding	Maatschappij	Drenthe	(WMD)	gaven	we	aan	dat	ontwikkelingshulp	in	de	eerste	
plaats	hulp	is,	en	geen	investering.	GroenLinks	geeft	aan	dat	PS	veel	te	laat	zijn	ingelicht.	De	fractie	verwacht	dat	de	
schade	wordt	verhaald	op	degene	die	als	bestuurder	of	in	het	houden	van	toezicht	niet	gefunctioneerd	heeft.	De	
fractie	vindt	de	dubbelrol	van	de	CdK	niet	passend.	
	
PS	31	mei	

We	bespraken	het	voorstel	Toekomst	Groningen	Airport	Eelde	-	uitwerking	beleidskeuze	"Investeren".		
De	fractie	van	GroenLinks	steunt	de	uitwerking	van	het	scenario	niet	en	is	tegen	de	steun	aan	GAE.	De	fractie	zal	het	
voorstel	dan	ook	niet	ondersteunen.	46	miljoen	moet	worden	gedekt	door	de	gezamenlijke	aandeelhouders,	waarvan	
13,8	miljoen	door	de	provincie	Drenthe.	Voor	wat	betreft	GroenLinks	zijn	er	veel	te	veel	onzekerheden;	zoals	de	kosten	
van	de	luchtverkeersleiding	na	2020	en	ontwikkelingen	rondom	Luchthaven	Lelystad.	Er	is	nog	geen	afspraak	dat	alle	
aandeelhouders	naar	rato	gaan	bijdragen.	De	fractie	vraagt	zich	af	of	de	bijdrage	van	de	provincie	Drenthe	blijft	bij	de	
genoemde	13,8	miljoen	als	een	aandeelhouder	afhaakt.	GroenLinks	vindt	het	onverantwoord	om	te	investeren	‘in	een	
bodemloze	put’.	[NB	–	inmiddels	is	duidelijk	dat	GS	voorstelt	om	€	2,1	miljoen	van	de	investering	van	gemeente	Assen	
over	te	nemen,	we	hadden	dat	dus	juist	aangevoeld...]	
	
PS	7	juni	

We	bespraken	de	Voorjaarsnota	met	algemene	beschouwingen.	Zie	onze	bijdrage	op:	
https://drenthe.groenlinks.nl/nieuws/halverwege-terugkijken-vooruitkijken.	De	Staten	namen	een	aantal	voorstellen	
aan	die	(mede)	door	GroenLinks	werden	gedaan:	intensiveren	aanpak	mismatch	arbeidsmarkt,	monitoring	
laaggeletterdheid.	Een	tweetal	moties	werd	na	beraadslagingen	aangehouden,	omdat	bleek	dat	deze	grotendeels	al	
worden	uitgevoerd:	verduurzaming	sluizen	en	gemalen,	en	provinciaal	opdrachtgeverschap	techniekonderwijs.	De	
motie	Boerenlandvlinders	werd	met	algemene	stemmen	aangenomen,	wat	zal	moeten	leiden	tot	een	gezamenlijke	
aanpak	en	provinciaal	programma	ter	versterking	van	de	biodiversiteit	voor	het	behoud	van	o.m.	boerenlandvlinders,	
bijen	en	andere	bedreigde	insecten.	
	
PS	21	juni	

In	aanwezigheid	van	minister	Plasterk	van	Binnenlandse	Zaken	en	Koninkrijksrelaties	werd	de	profielschets	voor	de	
nieuw	te	werven	Commissaris	van	de	Koning	vastgesteld.		
	
FCBE	28	juni	

Op	verzoek	van	onze	fractie	werd	de	uitwerking,	van	de	in	het	najaar	van	2016	door	PS	aangenomen	motie	over	de	
bibliotheken	in	de	kleine	gemeenten,	aan	de	orde	gesteld.	GroenLinks	vond	de	wijze	waarop	GS	de	motie	had	
uitgewerkt	niet	in	lijn	liggen	met	hetgeen	de	motie	wilde	regelen.	PS	hadden	extra	middelen	beschikbaar	gesteld	om	
de	bibliotheekvoorzieningen	in	de	niet-stedelijke	gebieden	van	Drenthe	als	voorziening	in	stand	te	kunnen	houden.	
Voor	de	komende	drie	jaren	was	PS	bereid	om	daar	jaarlijks	410.000	euro	voor	te	reserveren.	GL	zag	dat	dit	geld	
simpelweg	werd	verdeeld	over	de	12	gemeenten	en	het	aantal	bibliotheekvoorzieningen.	En	dit	pakte	juist	voor	de	
grotere	gemeenten	goed	uit.	Ondanks	onze	inspanning	(samen	met	D66)	om	dit	recht	te	trekken,	was	de	meerderheid	
van	PS	ervan	overtuigd	dat	GS	de	motie	op	juiste	gronden	uitvoerde.	Wel	heeft	de	discussie	en	het	agenderen	ertoe	



geleid	dat	er	voor	de	komende	jaren	een	nieuw	beleid	ten	aanzien	van	de	instandhouding	van	de	
bibliotheekvoorzieningen	zal	worden	opgesteld.	
	
PS	12	juli	

We	stemden	tegen	het	voorstel	“Provinciale	bijdragen	uit	de	Investeringsagenda	voor	realisatie	van	bovenregionale	
kunstijsvoorziening	in	Drenthe”,	waarmee	€	5	miljoen	subsidie	beschikbaar	werd	gesteld	aan	de	ijsbaan	in	Hoogeveen.	
We	gaven	aan	dat	wanneer	de	gemeente	Hoogeveen	de	ijsbaan	gaat	bouwen	en	Assen	zet	haar	plannen	ook	door,	de	
verwachting	is	dat	een	van	de	twee	banen	failliet	zal	gaan.	Er	is	geen	ruimte	voor	twee	ijsbanen	in	Drenthe,	GroenLinks	
wil	hier	niet	aan	meewerken	en	heeft	daarom	tegen	het	plan	gestemd.	Ook	als	GS	zich	niet	verantwoordelijk	voelt	voor	
de	ontstane	situatie,	GroenLinks	zou	zich	wél	medeverantwoordelijk	vinden,	indien	het	de	ijsbaan-wedloop	in	stand	
zou	houden.		
	
Ook	het	voorstel	“Toekomstgerichte	landbouw	in	Drenthe”	kon	niet	op	onze	steun	rekenen.	Er	wordt	een	forse	
financiële	investering	gedaan	in	de	agrarische	sector,	terwijl	er	geen	nieuwe	doelstellingen	aan	zijn	gekoppeld.	
Daarmee	kost	het	wel	veel	geld	maar	levert	het	programma	niet	veel	op	voor	de	toekomst.	
	
PS	12	juli	–	besloten	

In	een	besloten	vergadering	werd	het	voorstel	besproken	om	de	geheimhouding	van	het	onderzoeksdossier	
Eurochamp	zoveel	mogelijk	openbaar	te	maken.	Dat	steunden	wij	van	harte.	Een	amendement	van	GroenLinks	om	
duidelijker	aan	te	geven	dat	de	overige	stukken	wettelijk	niet	openbaar	gemaakt	kunnen	worden,	werd	vrijwel	
unaniem	aangenomen.	
	
PS	19	juli	

Op	19	juli	besloten	we	het	verslag	van	de	besloten	vergadering	op	12	juli	openbaar	te	maken.	
	
PS	27	september	

We	stemden	voor	de	uitvoeringsregeling	Impuls	Volkshuisvesting,	nadat	Gedeputeerde	Staten	op	ons	verzoek	de	
doelen	van	de	regeling	beter	hadden	aangegeven.	
	
De	belangrijkste	spreekteksten	zijn	te	vinden	via	onze	website:	https://drenthe.groenlinks.nl.		
	
	
Amendement	

07-06-17		 Extra	financiering	DEO	i.c.m.	VVD,	PvdA,		CDA-SL,D66,SP-	unaniem	aangenomen	
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Provinciale-Staten-PS/2017/07-juni/09:30	

	
Moties	

19-4-17		Asbestdaken=	alle	partijen-		
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Provinciale-Staten-PS/2017/19-april/13:30	

07-06-17		 Mismatch	arbeidsmarkt	i.c.m.	PVV-CDA-PvdA-SL	–	aangenomen	
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Provinciale-Staten-PS/2017/07-juni/09:30	

07-06-17		 Monitoring	laaggeletterdheid	i.c.m.	PvdA,	VVD,	D66	–	aangenomen	
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Provinciale-Staten-PS/2017/07-juni/09:30	

07-06-17	Boerenlandvlinders	i.c.m.		PvdA,	D66,	SP	PVV-	unaniem	aangenomen	
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Provinciale-Staten-PS/2017/07-juni/09:30	 	

	
	
	
 	



Schriftelijke	vragen	

19-4-17	Oppervlaktewater	
https://www.drentsparlement.nl/actueel/schriftelijke_vragen/groenlinks,_pvda,_d66_en_sp___kwaliteit_oppervlakte
water_in_drenthe_/	
28-4-17	Bonussen-OV	i.c.m.	D66	
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Provinciale-Staten-PS/2017/31-mei/13:00/INGEKOMEN-STUKKEN/	
13-06-17	Vechtdallijn	
https://www.drentsparlement.nl/actueel/schriftelijke_vragen/groenlinks___onderbezetting_vechtdallijnen_/	
15-06-17	TT-Festival		
https://www.drentsparlement.nl/actueel/schriftelijke_vragen/groenlinks___tt-festival_/	
11-09-17	Wildstroperij	
https://www.drentsparlement.nl/actueel/schriftelijke_vragen/groenlinks___wildstroperij__270129/	
14-07-17	Niet	welkom	Edelhert	
https://www.drentsparlement.nl/actueel/schriftelijke_vragen/pvda_en_groenlinks___niet_welkom_zijn_van_edelhert
_/	
30-08-17	Natuurcompensatie	
https://www.drentsparlement.nl/actueel/schriftelijke_vragen/groenlinks___natuurcompensatie_/	
01-09-17	Noordelijke	fipronil	
https://www.drentsparlement.nl/actueel/schriftelijke_vragen/groenlinks___brief_van_de_noordelijke_provincies_inza
ke_de_fipronil-affaire_/	
	
Mondelinge	vragen.	

	
10-05-17	Soort	effectrapportage	(mondeling)	
Rondvraag.	De	fractie	van	GL	heeft	een	rondvraag	ingediend	betreffende	het	onderwerp	Soort	Effect	Rapportage	(SER)	
naar	aanleiding	van	het	artikel	van	RTV	Drenthe:	“Edelherten	passen	goed	in	Drents-Fries	Wold”.	GL	vraagt	aan	GS	op	
welke	wijze	de	SER’s	worden	beoordeeld	die	worden	ingediend,	hoe	de	verdere	procedure	is	en	of	er	naast	het	
edelhert	ook	voor	andere	soorten	een	SER	wordt	opgesteld.	Gedeputeerde	Jumelet:	In	2014	is	al	gesproken	over	de	
introductie	van	het	edelhert	mits	er	een	SER	zou	komen.	Door	alle	partijen	wordt	deelgenomen	in	de	gesprekken	en	er	
is	een	projectgroep	ingesteld.	Vervolgens	heeft	de	stuurgroep	de	SER	vastgesteld	en	gepubliceerd.	Deze	is	nog	niet	
aangeboden	aan	GS	omdat	er	ook	nog	een	plan	van	aanpak	moet	worden	gemaakt.	Drenthe	maakt	met	Friesland	een	
afspraak	over	de	procedure.	Vervolgens	wordt	gekeken	of	er	een	gemeenschappelijk	voorstel	kan	komen.	In	het	Flora	
en	Fauna	beleidsplan	2014	hebben	PS	al	aangeven	positief	te	staan	t.o.v.	de	introductie	van	het	edelhert.	GS	kunnen	
zelf	een	besluit	nemen	maar	het	kan	ook	zijn	dat	er	momenten	komen	om	er	met	PS	over	in	gesprek	te	gaan.	Op	dit	
momenten	lopen	er	geen	andere	SER’s.	De	voorzitter:	sluit	de	beraadslaging	met	de	conclusie	dat	het	onderwerp	
voldoende	is	besproken		
	
	
	


